



Air Actuated Butterfly Valves



Specifications

Air to Open; Spring to Close, fail safe operation Actuator cylinder, bracket, adaptor and mounting bolts are made of corrosion resistant T304 stainless steel. Butterfly valves can be easily changed from Manually Operated to Air Operated without the use of special tools. Micro switch unit available as an accessory. One actuator fits all valve sizes. Available with Hoffman FA-2 air coupler or SP10-14 Alcon poly tube connectors.

Caractéristiques

Ouverture par air, fermeture par ressort, opération à sûreté intégrée. Le cylindre de l'actionneur, le support, l'adaptateur et les boulons de montage sont faits en acier inoxydable T304 résistant à la corrosion. On peut choisir d'activer les valves papillon manuellement ou par air sans utiliser d'outils spéciaux. Un micro-interrupteur est disponible en option. Un seul actionneur convient à toutes les grandeurs de valve. Disponible avec le coupleur à air Hoffman FA-2 ou avec les tubes de raccord en poly Alcon SP10-14.

- Air Pressure Required: 65-85 psi.
Pression d'air requise: 65-85 psi.
- Product Pressure Range: 140 psi Max.
Variation de pression: 140 psi Max.
- Air Motor Temperature Range: -20°F. to +200°F.
Variation de la température de l'air du moteur: -20°F. à +200°F.

SP10B-7-20

*Clamp to clamp
size 20*

*Clamp par clamp
Grandeur 20*

W10B-7-20

*Weld type
size 20*

*Fixation par soudure
Grandeur 20*

Valve Size Grandeur de la Valve	1	1 ½	2	2 ½	3	4
A	8.625	8.625	9.000	9.375	9.563	10.375
Weight - lbs Poids en livres	9.000	9.000	9.000	10.500	13.300	16.500

